
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 467
Hvad er ministerens holdning til, at Frederiksberg Synkopcenter mister sin
meraktivitetsbevilling, og hvordan vil ministeren sikre, at regionen sikre den
samme udredning som tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 467
Offentligt


